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Utvalg: Brukerrådet for funksjonshemmede 

Møtedato: 11.03.2014 

Tidspunkt: 18:00 

Møtested: Rosenholmveien 4B,  

  

 

Følgende medlemmer møtte: 

 

Navn Funksjon Repr Vara for 

Petter Tomren Leder LUPE  

Else Berit Momrak                        Nestleder    ADHD-foreningen 

Marit Joachimsen                                       Autismeforeningen 

Espen Thomassen                             Blindeforbundet 

Leif Larsen            FRP   

Vidar Vold    Vara         V 

 

Forfall: 

Hassan Waarie                      NHF 

Hilde Seip            NHF 

Leif Inge Sandvik            

Lise Berglundhagen   Vara        Norsk revmatikerforening 

Toril Hareide Waag           A 

 

 

Fra administrasjonen møtte:  

Lill-G Jensen, utvalgssekretær 

 

Åpen halvtime – Ingen møtte 

 

Møtet lovlig satt 

 

Innkalling godkjent 

 

Saksliste godkjent 

 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

Til behandling:/Saker behandlet: 

 

Arkivsaksnr.: Saksnr. Tittel 

  Åpen halvtime 

  Opprop 

  Godkjenning av innkalling 

  Godkjenning av saksliste 

  Godkjenning protokoll av 28.01.2014 

 PS 14/3 Saker behandlet i møte 

 PS 14/4 Orienteringssaker og spørsmål i møte 
 

 

 

 

PS 14/3 Saker behandlet i møte 

 

 
Behandling i Brukerrådet for funksjonshemmede, 11.03.2014: 
 

PS 14/ 15 Årsberetning 2013 

Brukerrådet for funksjonshemmede tar saken til orientering. 

Vår oppfatning er at det jobbes godt, men at uforutsette utgifter samt etterslepp fra 2006- 

2007 setter bydelen i fare for å bli en B-bydel. Dette må kommuniseres til byråd/ bystyre, 

som har det overordnede ansvar.  

 

PS 14/ 16 Årsregnskap 2013 

Brukerrådet for funksjonshemmede tar saken til orientering. 

Henviser til kommentar i Årsberetning. 

 

PS 14/ 17 Oppnevning av ny nestleder til bydelsutvalget 

Brukerrådet for funksjonshemmede tar saken til orientering. 

 

PS 14/ 18 Språkopplæring – svar på spørsmål fra Kultur- og oppvekstkomiteen. 

Brukerrådet for funksjonshemmede tar saken til orientering. 

 

PS 14/ 19 Oslo Sør satsingen 2014 – Fordeling av investeringsmidler 

Brukerrådet for funksjonshemmede tar saken til orientering og gir sin tilslutning til forslaget. 

 

PS 14/ 20 Høringsuttalelse – Evaluering ressursfordelingsmodell grunnskoler 

Brukerrådet for funksjonshemmede tar saken til orientering. 

 

PS 14/ 21 Aktiviteter på motorsenteret 

Brukerrådet for funksjonshemmede tar saken til orientering og legger til at HVPU-begrepet 

ble nedlagt i 1991 og at dette ikke burde bruker her. 

 

PS 14/ 22 Uttalelse til skjenke – og salgsbevilling fra Holmlia Kro AS 

Brukerrådet for funksjonshemmede tar saken til orientering. 

 

 

 

 

 



 

 

 
 

 

 

 

 

PS 14/ 4 Orienteringssaker og spørsmål i møtet 

 

 

 2 dokumenter til orientering, kan ikke behandles.  

1. Bymiljøetaten, varsel om omstart av planarbeid for Sørli gård. 

2. Plan og bygningsetaten, nytt dobbeltspor Oslo-Ski-Follobanen. 

 

 Else Berit orienterer fra erfaringsmøte for det sentrale Brukerrådet som 

ble holdt på Hotell Opera. Det var representanter fra andre bydeler som 

holdt innlegg om erfaringer fra egen bydel, gruppearbeid, råd og 

erfaringsutveksling mellom representantene.  

Flere av tingene som ble tatt opp der synes brukerrådet er interessante og 

etterspør om FFO følger opp dette? 

 

 Post i butikk i Holmlia følges opp av rådet og det vil fortsettes å sende 

inn klager. 

 

 Petter og Espen orienterer fra Trafikkplan. Vegard Jensen sendte en 

forespørsel høst 2013 om rådet kunne komme med synspunkter til 

bydelens trafikkplan. Rådet synes dette var positivt og laget en oversikt 

over ulike områder hvor trafikken gir problemer. Holmlia 

bussholdeplass, Hauketo stasjon, Bjørndal og Mortensrud. 

 

 Telefontrøbbel for hjemmetjenesten og hjem baserte tjenester. 

Tilgjengeligheten til de ulike tjenestene innenfor og utenfor bydelens 

ordinære telefontid. Petter og Espen lager en uttalelse angående dette til 

neste rådsmøte. 

 

 Petter informerte om seminar om opplæring av helsearbeidere på Ullevål 

sykehus. 

 

 Rådet vil gjerne invitere leder for Enhet funksjonshemmede, Britt-Hilde 

Anderson for å forelese litt om kompetanseplanen for helse – og 

omsorgstjenester i bydelen i løpet av våren. For mange små stillinger 

gjør det vanskelig å få til struktur.  

 
 

 

Søndre Nordstrand 14.03.2014 

 

Leder 

Petter Tomren 


